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Sporthal Maurik-Oost
Op 28 februari heeft de Beheerentiteit Lignum i.o. 
ons laten weten dat zij de samenwerking voor het 
realiseren van de sporthal in Maurik-Oost beëindi-
gen. Wij betreuren dat Beheerentiteit Lignum i.o. dit 
besluit heeft genomen. Per mail op 12 maart hebben 
wij gemeld dat zonder deelname van de verenigin-
gen de basis voor een sporthal ernstig verzwakt. 
Daarom wil de gemeente Buren toch in gesprek 
blijven.

In de eerste helft van 2020 onderzoeken we de 
verschillende scenario’s, zoals in het coalitieakkoord 
2020-2022 is afgesproken. Over de uitkomst van het 
onderzoek wordt u geïnformeerd.

Wanneer een scenario wordt gekozen, werken we 
deze verder uit. Op die manier kan eind 2020 een 
besluit over de realisatie worden genomen. We 
hebben een projectgroep geformuleerd om tijdig te 
kunnen opleveren.

Convenant Landelijke 
Toegankelijkheid Maatschappelijke
Opvang
De gemeente Buren heeft het convenant ‘Lande-
lijke Toegankelijkheid Maatschappelijke Opvang’ en 
de bijbehorende beleidsregels ondertekend. Dit 
convenant is opgesteld door de VNG en is een 
aanscherping van een bestaand convenant. Landelijk 
is afgesproken dat alle gemeenten in Nederland dit 
convenant ondertekenen, zodat daklozen niet tussen 
wal en schip vallen. Met de ondertekening van dit 
convenant conformeert de gemeente Buren zich 
aan de uitgangspunten van dit convenant voor deze 
kwetsbare doelgroep.

Voor wie is de maatschappelijke opvang nu 
bedoeld?
Het gaat om mensen die de thuissituatie hebben 
verlaten en niet in staat zijn zich op eigen kracht te 
handhaven in de samenleving. Bijvoorbeeld mensen 
die door financiële of psychische problemen (of een 
combinatie daarvan) dakloos zijn geworden. In de 
Wmo van 2015 is het uitgangspunt dat maatschap-
pelijke opvang landelijk toegankelijk moet zijn. De 
gedachte hierachter is dat het voor mensen in nood 

niet moet uitmaken bij welke gemeente zij aanklop-
pen. Aan hen moet veilige opvang worden geboden. 

Waarom voldeed het oude convenant niet? 
Uit onderzoek bleek dat gemeenten soms men-
sen weigerden, omdat zij niet uit de eigen regio of 
gemeente kwamen. In het nieuwe convenant zijn ge-
meenten verplicht om in ieder geval eerste opvang 
te bieden. Vervolgens kunnen zij onderzoeken en 
met de regio of gemeente van herkomst overleggen, 
waar iemand de beste kans van slagen heeft om 
maatschappelijk te herstellen. 

Voor de gemeente Buren geldt dat Nijmegen en 
Tiel als centrumgemeenten verantwoordelijk zijn 
voor de maatschappelijke opvang. De opvangloca-
ties bevinden zich ook in deze gemeenten. 
Er verandert in de uitvoering voor de gemeente 
Buren niets. Vóór de ondertekening van het 
convenant werd al gewerkt in de geest van het 
nieuwe convenant.
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Mogelijke samenwerking drie gemeenten bij 
het opwekken van grootschalige energie
Begin maart sprak wethouder Neven met de wethouders 
duurzaamheid van de gemeenten Neder-Betuwe en Tiel. 
Hij ging in gesprek over een mogelijke samenwerking bij 
het opwekken van grootschalige energie bij het bedrij-
venterrein Medel en het gebied Lingemeren. Het gaat om 
een energiepark met zonnevelden en mogelijk windmo-
lens. In de toekomst zien de wethouders ook mogelijk-
heden voor opslag van energie op het industrieterrein.

De wethouders willen dit met de drie gemeenten verder 
onderzoeken. Zij zien dit als een belangrijke gezamenlijke 
bijdrage van de drie gemeenten aan de Regionale Energie 
Strategie (RES). 

De drie gemeenten betrekken bedrijven en inwoners van 
dit gebied bij de plannen.

Stand van zaken nieuwbouwprojecten

Eerder hielden we u via de werkgroep 
ruimte op de hoogte van de stand van zaken 
rondom nieuwbouwprojecten. Aangezien de 
werkgroep ruimte nu enkel voor de Omge-
vingswet gebruikt wordt, informeren we u 
via dit Raadsjournaal.

Op dit moment lopen er zeventien grotere 
nieuwbouwprojecten. Hieronder is aangege-
ven welk projecten dat zijn en in welke fase 
de projecten zich bevinden:

De volgende projecten zitten in de 
initiatieffase:
• Gildeland 2 (Lienden)
• Nieuwenhuizen (Rijswijk)
• Rehoboth (Rijswijk)
• Gerritse (Kerk-Avezaath)

De volgende projecten zitten in de 
voorbereidings-/ontwerpfase:
• Teisterbant (Kerk-Avezaath)
• Het Binnen (Lienden)
• Allardhof (Buren)

• Winkelcentrum Midden Betuwe – fase 2 
(Lienden)

• Kroonheuvel fase 3 – Roskam 
 (Ommeren)
• De Paardenstallen (Kerk-Avezaath) 

De volgende projecten zitten in de 
uitvoeringsfase: 
• Hooghendijck (Beusichem)
• Oosterweyden (Maurik)
• Zandekkers (Ravenswaaij)
• Hof van Lienden (Lienden)
• Scharenburg fase 2 en 3 (Zoelen)
• De Kersentuin (Maurik)
• Kroonheuvel fase 1 en 2 (Ommeren)
• Winkelcentrum Midden Betuwe – fase 1 

(Lienden)

Mocht u vragen hebben over een van deze 
projecten dan kunt u contact opnemen met 
de projectleider.

Voor Teisterbant, Hooghendijck, Allardhof, 
Hof van Lienden, Winkelcentrum Mid-
den Betuwe, Kroonheuvel, Scharenburg, 
Nieuwenhuizen, Rehoboth, Gerritse en de 
Paardenstallen is dit Rik van Hout. 
Hij is bereikbaar via telefoonnummer
06 36 49 73 27.

Voor Het Binnen, Oosterweijden, Zandek-
kers en Gildeland is dit Karel Grimm. 
Hij is bereikbaar via telefoonnummer 
06 10 05 17 96.
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Aanpassing uitvoering bezuinigings-
maatregelen Avri
In het Raadsjournaal van december infor-
meerden wij u over de uitwerking van de 
vastgestelde bezuiniging van € 190.000 op 
het onderhoud van het groen door de Avri. 
We hebben op een aantal momenten over-
leg gehad met de Avri en de betrokken aan-
nemers over de mogelijkheden. Ook vond 
in deze overleggen een kostprijsbepaling 
plaats. Hieruit bleek dat een aantal maatre-

gelen een hogere bezuiniging oplevert dan 
verwacht.

Dit heeft ons doen besluiten om in goed 
overleg de maatregelen die doorgevoerd 
worden aan te passen. Hierbij is vooral 
gekeken naar de aspecten ‘verkeersveilig-
heid’ en ‘impact op de beeldkwaliteit’. In 
onderstaande tabel geven we aan wat de 

wijzigingen zijn ten opzichte van het eerder 
verstrekte overzicht.

De effecten van deze maatregelen zijn vanaf 
het 2e kwartaal 2020 direct zichtbaar voor 
de inwoners van de gemeente Buren.
Communicatie over de maatregelen en 
het effect worden in week 13 via een 
persbericht bekend gemaakt.

Maatregelen Financieel 
effect*

Update  
februari 
2020

Update toelichting Besluit maart 2020 Nieuw 3 
maart 2020

Klepelen slootvuil 
in eigen beheer i.p.v. 
door de aannemer

€ 50.000 € 65.000 Bezuiniging hoger dan verwacht Volgens uitvoeren € 65.000

Aanpassen frequen-
tie uitmaaien deel 
C- watergangen

€ 15.000 € 28.800 Bezuiniging hoger dan verwacht 
als in 2020 geen enkele C-water-
gang wordt uitgemaaid

Jaarlijks de helft van de C- 
watergangen schonen, dit 
zorgt voor continuiteit in de 
begroting. Besparing wordt de 
helft minder. Deze bezuiniging 
wordt structureel doorge-
voerd.

€ 14.400

Aanpassen maaibe-
leid bermen

€ 45.000 € 47.700 Volledige ronde bermen maaien 
in juni vervalt. Ronde meterstro-
ken en uitzichthoeken in mei 
wordt wel uitgevoerd.

Nog een extra ronde maaien 
van meterstroken en uit-
zichthoeken inplannen eind 
juni i.v.m. verkeersveiligheid 
(tussen de maairondes moet 
minimaal 6 weken zitten). Be-
sparing wordt € 8.000 lager. 
Bezuiniging is eenmalig.

€ 39.700

Kwaliteitsniveau 
maaien gazons 
verlagen

€ 35.000 € 61.200 Nieuwe prijs is gebaseerd op 
CROW-KOR 2018, niveau C 
voor maaien van alle grasvelden 
(ook type grasveld 8x) en bij-
maaien eveneens C niveau.

Volgens uitvoeren € 61.200

Kwaliteit hagen 
knippen verlagen

€ 15.000 € 14.400 Prijs gebaseerd op alle mecha-
nisch te knippen hagen binnen 
bebouwde kom naar 1x (buiten 
bebouwde kom is al 1x). Eigen 
dienst knipt ook alles maar 1x 
(voor gelijk beeld) en acteert op 
meldingen.

Vervalt de verkeersveiligheid 
en beeldkwaliteit komt hier-
mee teveel in het geding.

€ -

Minder bosplant-
soen snoeien

€ 11.000 € 11.000 Enkel acteren op meldingen Volgens uitvoeren € 11.000

Slootvuil niet klepe-
len en/ of opruimen 
door gemeente 
maar door aan-
grenzende perceel-
houder

€ 19.000 € - Zeker mooie en structurele optie 
voor verhogen biodiversiteit, 
maar bezuiniging is nihil zolang 
er buiten bebouwde kom gekle-
peld wordt.

Vervalt voor 2020, adminis-
tratief dient eerst e.e.a. te 
worden uitgezocht voordat 
maatregel kan worden geef-
fectueerd.

€ -

Totaal € 190.000 € 228.100 € 191.300
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Stand van zaken glasvezel

Tijdens de raadsvergadering van 3 maart is 
er gesproken over de stand van zaken van 
de aanleg van het glasvezelnetwerk. Op dit 
moment zijn wij bezig met de oplevering 
van de deelgebieden die al klaar zijn. De 
aannemer van KPN/Digitale stad geeft aan 

dat de werkzaamheden rond eind mei zijn 
afgerond. Met uitzondering van het deelge-
bied rondom de Marsdijk en Rijndijk. 
Voor dit deel is KPN/Digitale stad nog in 
overleg met Waterschap Rivierenland. KPN/
Digitale stad wil een vergunning krijgen voor 

een tracé langs de wegen op de dijk. Het 
Waterschap stemt hier niet mee in, daarom 
wordt er op dit moment door KPN/Digita-
le stad gekeken naar een alternatief tracé; 
deels op gronden van particulieren. Dit is 
een tijdrovend proces.

Communicatie inwoners
Inwoners geven aan dat de communicatie 
met KPN/Digitale stad moeizaam verloopt. 
Dit blijkt uit telefoontjes van inwoners. Zij 
stellen vragen als: Wanneer kan ik gebruik-
maken van de aansluiting? En: De snelheid 
van het internet valt tegen. Dit zijn vragen 
die wij als gemeente niet kunnen beant-
woorden. Wij verwijzen inwoners door naar 
KPN/Digitale stad.

Vragen over de openbare ruimte, zoals de 
stoep die niet netjes is hersteld en de weg 
die afgesloten is, pakken wij als gemeente 
op. De specifieke vragen over de uitvoering 
pakt de aannemer Selecta infratechniek op.
De gemeente is bij het project glasvezel 
vergunningverlener. Omdat de glasvezelka-
bels in het openbaar gebied worden gelegd, 
houdt de gemeente als grondeigenaar 
toezicht op de werkzaamheden.


